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Interpellation till Barn- och grundskolenamndens ordforande Petter Norrthon — hur

ska du sakerstalla kvaliteten pa Tabys forskolor och skolor?

 
 

Vid kommunstyrelsen sammanträde den 10 april fattades beslut om kommunens

planeringsförutsättningar. Ett beslut som innebär en generell uppräkning av medel till nämnderna

med 2%. Detta ska jämföras med SKR:s PKV som menar att uppräkning bör vara på 3940 för att följa

kostnadsutvecklingen.

Det ska även tilläggas att den egna regin brottas med underskott och redan har tvingats till

”effektiviseringar” i form av uppsägning av personal. Med fortsatt minskad medelstilldelning finns

en uppenbar risk att den ekonomiska situationen eskalerar med en direkt påverkan på

verksamhetens kvalitet.

Jag undrar därför:

- Hurska du sakerstalla att Täbys förskolor och skolor håller god kvalitet givet dessa

ekonomiska förutsättningar?
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